
 

Výpis  
ze zápisu Rady města Poličky konané dne 16. listopadu 2020 

 
 

Na programu byl jediný bod, a to schválení obsahu a způsobu poptávky na předložení cenové nabídky 
na odborné technické posouzení a kvalifikovaný odhad nákladů zvažovaného budoucího využití areálu 
KOH-I-NOOR PONAS s.r.o. ul. Starohradská v Poličce. Jedná se o zjištěnípotenciálu stávajícího areálu 
pro budoucí optimální využití - úprava na byty, posílení parkovišť, parkovací dům včetně doporučení 
dalších možností, který tento areál skýtá (viz přílohy).  
Pan starosta informoval o jednáních s majiteli firmy KOH-I-NOOR  Proběhla 

diskuse, jejímž závěrem bylo přijmutí usnesení ve znění - RM schvaluje obsah a způsob poptávky  

na zjištění potenciálu stávajícího areálu KOH-I-NOOR PONAS s.r.o., ul. Starohradská v Poličce,  

dle důvodové zprávy (7:0:0, usn. č. 400). 

 

 
Polička 7. června 2021 
 
 
 
 
 
                  Jaroslav Martinů                    Pavel Štefka  
                        starosta                   místostarosta 
 

 
 

 

 
 
 


